

彰化縣線西國民中學校園開放實施要點

★開放時間：

週一至週五：下午五點-下午六點。

週末例假日：早上八點-下午五點。

★開放地點：操場、籃球場、誠樸樓 1F 廁所；

其餘設施、設備不開放。

★注意事項：

1. 開放時間若校方有活動進行，或校方已外借其他機關團體使用時，得暫停對一般民眾開放。
2. 民眾進入校園，除開放區域外不得擅入其他地區，並應於開放時間內從事正當之休閒活動。
3. 民眾交通工具不得進入校園，並應於活動後將垃圾置於垃圾桶內。
4. 民眾於校園內不得從事危險之活動〈如野炊、爆竹、營利或違反善良風俗之活動〉。
5. 請愛護公物，破壞公物者照價賠償。
6. 交通工具停放於校園外，應注意安全，本校不負保管之責。
7. 嚴禁將寵物帶進校園，例如貓、狗等。

《線西國中 總務處》

Hsien-Hsi Junior High School Sports Field Facilities Notice

★Open hours:

Monday-Friday:5:00~6:00PM

Weekends and holidays:8:00am~5:00PM

★Rules and regulations:

1. If any activities of the school are held during open hours or the facilities are rented by other organizations, these places won't be opened to the Public.
2. People are only allowed into the sports field. But the other fields and buildings are not allowed.
3. People should do proper leisure activities in the field.
4. No one is permitted to do any dangerous activities such as setting off firecrackers, barbecues or breaking the general school rules.
5. Please make sure to put all the trash into the garbage cans and please use the public facilities well. Anyone who breaks or damages the facilities has to compensate for it.
6. No vehicles are admitted into the school area.
7. Park and lock all vehicles outside the school. The school is not responsible for any loss of all vehicles.
8. No pets like cats or dogs are allowed into the school area.